
NOTULEN VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING HANDBALVERENIGING MEERVOGELS ‘60

Datum: 27 september 2023 om 20.00 uur

Notulist: Jolien Mooij

Bestuur aanwezig: Susan Bron en Janneke Both

Bestuur afwezig: Benthe van Baar en Niels Bos

Aanwezige leden: geen

Afberichten: Monique Kerssens, Jolanda Woestenburg

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering om 20.15 uur.

2. Goedkeuring notulen van de vorige vergadering

Goedgekeurd.

3. Stand van zaken / voortgang Omnipark

Het haalbaarheidsonderzoek is uitgevoerd, er zijn adviezen gegeven en nu is het afwachten op de

gemeente.

4. Ingekomen stukken

Betalen met PIN
Met ingang van het nieuwe seizoen kan enkel nog met pin of QR-code betaald worden in de kantine
van het Boshuis. Het alleen-pin-beleid leidt tot minder gedoe met wisselgeld, minder administratie, is
minder fraudegevoelig en is gebruiksvriendelijk voor de vrijwilligers.

Machtigingsformulier
Wij gaan over op volledig automatische incasso voor alle leden. Ook is er een aantal wijzigingen
doorgevoerd op het formulier dat nodig is voor de automatische incasso, wat betekent dat alle leden
het formulier opnieuw moeten invullen. De oude formulieren zullen wij vernietigen.

Voor verdere informatie over het automatisch incasseren verwijzen wij naar het
machtigingsformulier.



Verslag jeugdcommissie
Er is afgelopen seizoen voor de jeugd weer een aantal activiteiten georganiseerd. We hebben altijd
drie activiteiten per team, de activiteiten trekken een hoop jeugdleden aan. We proberen elk jaar een
ander programma in elkaar te zetten. Hierover vergaderen we ongeveer 9 keer per seizoen.

De activiteiten die wij afgelopen jaar georganiseerd hebben, zijn:
- Een Halloweendisco, iedereen was verkleed en de kleedkamer was helemaal omgetoverd tot

een echt enge Halloweenlocatie.
- In december kwamen er twee pieten op bezoek en die hebben samen met de kinderen

spelletjes gedaan. Aan het einde van de avond kregen alle kinderen nog een aardigheidje.
- De wat oudere jeugd hebben het Sinterklaasspel gespeeld. Iedereen nam zelf twee

cadeautjes mee.
- Er is een Cluedoavond georganiseerd: wie weet waar de moord gepleegd is, wie het heeft

gedaan en waarmee???? Als echte detectives probeerde ze hier allemaal achter te komen.
- We hebben met een aantal teams een Pub Quiz gespeeld.
- We zijn met een aantal teams naar Alkmaar geweest, daar hebben we jeu des boules

gespeeld en wat gedronken.
- En natuurlijk hebben we nog het kamp. Sinds twee jaar blijven we nu slapen in het Boshuis en

doen we de activiteiten bij de handbal en bij het meer. Voor de avond gebruiken we dan het
Amfitheater van Akersloot. De kinderen kijken hier altijd erg naar uit.

Verslag scheidsrechterscommissie
Aantal leden die wedstrijden fluiten voor de vereniging: 45.
Komt neer op 90 wedstrijden die voorzien zijn van een scheidsrechter.

Aantal wedstrijden die gefloten moeten worden: 126. Dus 36 wedstrijden die door anderen gefloten
moesten worden, voor punten of tegen een vergoeding (van degenen die niet willen fluiten). Fijn dat
we naast het fluiten van wedstrijden voor de bond ook een beroep kunnen doen op onze
bondsscheidsrechters.

Evenementencommissie 2022-2023
Wij hadden in maart 2023 de Handbalshow georganiseerd. Leuke training, goede wedstrijden en een
geslaagde loterij en blinde poule. Ook was het erna gezellig, i.v.m. een leuke DJ die geregeld was door
de Lelie.

Foto’s gemaakt door Loed Veth zijn allemaal heel leuk, enkele staan op de website.

Financieel gezien ook een zeer goed resultaat met een winst van 1499,50 euro. Het pinapparaat was
echt heel fijn om erbij te hebben en is ook veel gebruikt. I.v.m. de omzet zouden wij graag een budget
van 200 euro reserveren voor de prijzen van de loterij voor de volgende Handbalshow. Dit vooral
omdat alle gesponsorde prijsjes voornamelijk interessant waren voor volwassenen. We zouden wat
meer kinder-prijsjes in de loterij willen hebben.
De speaker, Jeroen Duyvesteijn, wil volgende keer nog meer show tijdens de wedstrijd d.m.v. geluid.

Er was even wat verwarring op de dag zelf omdat er ook andere posters voor de Handbalshow waren
gemaakt. Volgende keer zouden wij graag horen als iemand hier posters van wil hebben, zodat we die
van ons kunnen geven of dat wij die van hen kunnen gebruiken zodat er geen dubbel werk verricht
wordt.

Al in al was het een geslaagde dag en heeft iedereen het erg leuk gehad.



5. Financieel jaarverslag

We zijn genoodzaakt om de contributie als volgt te wijzigen:

2022-2023 2023-2024
Dames 1 € 260,00 € 270,00
Recreanten € 185,00 € 195,00
A Jeugd € 200,00 € 210,00
B Jeugd € 185,00 € 195,00
C Jeugd € 180,00 € 190,00
D Jeugd € 160,00 € 170,00
E Jeugd € 150,00 € 160,00
F Jeugd € 130,00 € 140,00
Talentjes € 65,00 € 65,00
Walking handbal € 65,00 (zaal + veld) € 65,00

€ 32,50 (alleen veld)

We gaan vanaf dit seizoen een bedrag van de contributie reserveren voor kleding. Het idee is om in
de toekomst andere sponsorpakketten aan te bieden, zodat het makkelijker is om sponsoren te
vinden. Daarom is deze reservering nodig.

6. Kascontrole commissie

De kascontrole is uitgevoerd door Anna van Baar en Annick de Beurs en akkoord bevonden. Zij
moeten een nieuwe reserve aanwijzen voor dit seizoen.

7. Sponsorcommissie

Alle teams hebben sponsoren. Verder is er geen nieuws vanuit de sponsorcommissie.

8. Ledenadministratie

Eindstand september 2022:

Totaal aantal leden van vereniging: 147
Totaal niet spelend bondslid: 32
Totaal spelende leden bondslid: 115

Afmeldingen in april 2023:
18 leden

Opvallend:
- Veel dames leden afgemeld, zowel recreanten als senioren. Verder veel gemengd.
- Nog 3 afmeldingen sinds september 2023! (een talent, een f-je en een e-tje)
- Nog 8 aanmeldingen sinds juni 2023!

Huidig aantal leden (d.d. 27-09-2023):

Totaal aantal leden van vereniging: 138
Totaal niet spelend bondslid: 20
Totaal spelende leden bondslid: 118



In vergelijking met vorig jaar: 9 verenigingsleden minder. 12 niet spelende bondsleden minder. 3
bondsleden meer.

Conclusie: gunstige ontwikkelingen voor de vereniging. De bondsleden leveren ons namelijk
contributie op!

9. Vrijwilligerscommissie

Nieuwe vrijwilligerscommissie: Nikki Drost.

Nog een aantal vacatures staan open:
- Ondersteunend bestuurslid
- Social media
- Scheidsrechter
- Fotograaf
- Sponsor commissie
- Jeugdcommissie

Onderhoud: Voor de klusjesdag was ook deze keer een zeer lage opkomst. Veel mensen geven zich
op, maar een klein aantal komt opdagen. Voor nu zijn we bezig met het oprichten van een
‘klusjesteam’. Benthe gaat een aantal mensen hiervoor benaderen.

Susan gaat een clubje zoeken voor groenonderhoud, hand- en spandiensten, wilgen knotten etc. Dit
wordt dan gecombineerd met gezellig een bakkie doen met elkaar.

Kantinebeheer: Nog steeds komt het regelmatig voor dat de kantine niet schoon en aangevuld
achtergelaten wordt. Hier moet meer aandacht voor komen.

10. Technische commissie

Wij stonden dit jaar weer voor een ontzettende uitdaging om een juiste teamindeling te maken, want
over de gehele linie waren er toch wel een hoop meiden en jongens die zouden stoppen met
handballen. We hebben daarbij wel het geluk gehad dat de handbalbond onze aanvragen voor
dispensatie van spelers/speelsters allemaal heeft goedgekeurd. Omdat dit goedgekeurd is - en de
jongens van de D1 hadden aangeven te willen invallen als dat nodig is (ondanks dat zij stoppen met
handbal) - hebben wij ervoor gekozen om kleine teams te maken om zo iedereen op zijn eigen niveau
te laten spelen. Wij zijn van mening dat als wij hadden gekozen voor grotere teams dat veel kinderen
niet in hun eigen leeftijdsklasse zouden spelen en dat dit zou leiden tot minder motivatie en,
belangrijker nog, het plezier in het spel en in elkaar zou verdwijnen met alle gevolgen van dien. Enige
nadeel is dat de teams bij elkaar zouden moeten lenen, bijvoorbeeld bij een blessure, en dat
sommige spelers/speelsters dus 2 wedstrijden moeten spelen. Door bovenstaande zijn we in ieder
geval met minstens 1 team in elke leeftijdsklasse vertegenwoordigd. Al zijn het wel kleine teams.

De talentjes groep is dit jaar ook erg klein geworden mede doordat er een hoop speelsters/spelers
zijn doorgegaan naar de F jeugd. We hopen uiteraard volgend weer meerdere leden te kunnen
verwelkomen, maar het belangrijkste is om de huidige leden bij ons te houden!

Verdere uitdagingen zijn:
- We op zoek moeten naar een nieuwe trainer voor de B\C jeugd op de donderdagavond.
- We op zoek moeten naar een keeperstrainer voor de E t\m D jeugd.



11. Gebruik/verhuur Boshuis

Dit loopt goed. We verhuren het Boshuis alleen voor sportgerelateerde doeleinden of voor

evenementen voor goede doelen.

12. Rondvraag

Susan:

- Op dit moment is het verplicht om twee wedstrijden te fluiten, maar daar komen we niet

mee uit. We komen er dan ca. 30 te kort. Verplicht aantal te fluiten wedstrijden moet daarom

verhoogd worden naar 3 per persoon.

- Er was een vraag van Paul over verschuiven van het schema buiten/binnen: Susan kijkt naar

het speelschema. Het kan te maken hebben met de late vakantie, uiteindelijk zouden het

evenveel buitenwedstrijden moeten zijn.

13. Sluiting

Om 21.00 uur wordt de vergadering gesloten.


